

**1877 (XXI). Petition from Mr. André Ekani  
(T/PET.5/894, sect. 21)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petition from Mr. André Ekani concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,<sup>93</sup>

*Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative.

*885th meeting,  
18 March 1958.*

**1878 (XXI). Petition from Mr. Aboh Moussa and four of his colleagues in the Société d'exploitation industrielle des tabacs et allumettes (T/PET.5/894, sect. 22)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petition from Mr. Aboh Moussa and four of his colleagues in the Société d'exploitation industrielle des tabacs et allumettes concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,<sup>94</sup>

*Draws the attention* of the petitioners to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative.

*885th meeting,  
18 March 1958.*

**1879 (XXI). Petition from Mr. Christophe Mébina  
(T/PET.5/894, sect. 23)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petition from Mr. Christophe Mébina concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,<sup>95</sup>

1. *Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative, in particular that, if he has any further specific complaints regarding payments relating to his military service, he should submit them to the Ex-Servicemen's Office;

2. *Further draws the attention* of the petitioner to the fact that there are certain conditions which must be complied with before a subvention for the opening of a private school can be granted.

*885th meeting,  
18 March 1958.*

**1880 (XXI). Petition from Mr. François Dikounié  
(T/PET.5/894, sect. 25)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petition from Mr. François Dikounié concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,<sup>96</sup>

*Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative.

*887th meeting,  
25 March 1958.*

<sup>93</sup> See T/PET.5/894, sect. 21, T/OBS.5/97, T/L.825.

<sup>94</sup> See T/PET.5/894, sect. 22, T/OBS.5/97, T/L.825.

<sup>95</sup> See T/PET.5/894, sect. 23, T/OBS.5/97, T/L.825.

<sup>96</sup> See T/PET.5/894, sect. 25, T/OBS.5/115, T/L.830.

**1877 (XXI). Pétition de M. André Ekani  
(T/PET.5/894, sect. 21)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné,* en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. André Ekani, concernant le Cameroun sous administration française<sup>93</sup>,

*Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial.

*885ème séance,  
18 mars 1958.*

**1878 (XXI). Pétition de M. Aboh Moussa et de quatre de ses collègues de la Société d'exploitation industrielle des tabacs et allumettes (T/PET.5/894, sect. 22)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné,* en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Aboh Moussa et de quatre de ses collègues de la Société d'exploitation industrielle des tabacs et allumettes, concernant le Cameroun sous administration française<sup>94</sup>,

*Appelle l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial.

*885ème séance,  
18 mars 1958.*

**1879 (XXI). Pétition de M. Christophe Mébina  
(T/PET.5/894, sect. 23)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné,* en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Christophe Mébina, concernant le Cameroun sous administration française<sup>95</sup>,

1. *Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial, d'où il ressort notamment que, si l'intéressé a des réclamations précises à formuler concernant des versements au titre de son service militaire, il devrait les présenter au Service des anciens combattants;

2. *Appelle en outre l'attention* du pétitionnaire sur le fait que certaines conditions doivent être remplies avant qu'une subvention puisse être accordée pour l'ouverture d'une école privée.

*885ème séance,  
18 mars 1958.*

**1880 (XXI). Pétition de M. François Dikounié  
(T/PET.5/894, sect. 25)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné,* en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. François Dikounié, concernant le Cameroun sous administration française<sup>96</sup>,

*Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial.

*887ème séance,  
25 mars 1958.*

<sup>93</sup> Voir T/PET.5/894, sect. 21, T/OBS.5/97, T/L.825.

<sup>94</sup> Voir T/PET.5/894, sect. 22, T/OBS.5/97, T/L.825.

<sup>95</sup> Voir T/PET.5/894, sect. 23, T/OBS.5/97, T/L.825.

<sup>96</sup> Voir T/PET.5/894, sect. 25, T/OBS.5/115, T/L.830.